
 

PROTOKÓŁ NR 2/2021 

ZE SPOTKANIA KĘTRZYŃSKIEJ SPOŁECZNEJ RADY DO SPRAW OSÓB 

NIEPEŁNOSPRAWNYCH W DNIU 19.10.2021 R. 

 

  

          W dniu 19 października 2021 r. o godz. 12.00 w Sali 108 Urzędu Miasta Kętrzyn odbyło się 

posiedzenie Kętrzyńskiej Społecznej Rady do spraw Osób Niepełnosprawnych.  

          W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków Rad ( lista obecności w załączeniu) oraz zaproszony 

Naczelnik Wydziału Rozwoju Miasta Dariusz Buczyński. 

Posiedzenie, zgodnie z Regulaminem Rady, otworzyła Przewodnicząca Rady Ewa Maksymowicz, która 

powitała zebranych członków oraz gości i stwierdziła ważność zebrania. Następnie poprosiła o 

odczytanie porządku obrad, który został przegłosowany jednogłośnie za jego przyjęciem.  

Kolejnym punktem było zapoznanie się z protokołem z poprzedniego posiedzenia, każdy z członków nie 

wniósł żadnych uwagi został podpisany przez Przewodniczącą Rady.  

 Pierwszym tematem było omówienie możliwości zamontowanie windy w kętrzyńskim zamku. O 

zabranie głosu Przewodnicząca poprosiła obecnego Naczelnika Wydziału Rozwoju Miasta, który 

poinformował, iż jest wola ze strony Urzędu, aby taka winda została zamontowana. Opowiedział  całej 

procedurze, którą należy przeprowadzić wraz z konserwatorem zabytków i poinformował, że czasowo 

nie jest to realne, aby wykonać to w roku 2022. Dyrektor Muzeum im. Wojciecha Kętrzyńskiego 

wystosuje pismo w sprawie rozpoczęcia procedury zakupu windy. W przeciągu 30 dni powinniśmy 

otrzymać od konserwatora zabytków jakie są wymagania.  

 Pani Grażyna Kocisz zapytała czy jest możliwość podłączenia internetu na ul. Miejskiej 7. 

Katarzyna Kopeć poprosiła o przygotowanie oferty, która pokaże jakie to są koszty i poprosiła o rozmowę 

z KTBS – zarządcą budynku. 

 Przewodnicząca poprosiła, aby zaproszenie wysłane na emaila były w wersji word, co umożliwi 

jego odczytanie. Poinformowała również, że skierowane pismo do Ministerstwa Pracy Rodziny i Polityki 

Społecznej z prośbą , aby była trwałość projektu asystenta osobistego osoby niepełnosprawnej i należy 

to ujednolicić w całej Polsce. Wnioskuje również, aby asystenci mieli stałą pracę. Mamy siedmiu 

asystentów.  

 Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej przygotował wniosek w sprawie asystentów i również 

chcieliby, aby projekt był realizowany od stycznia. 

  Ostatnim tematem była prośba przewodniczącej o sfinansowanie publikacji broszurki savoir 

vivare.  

Przewodnicząca podziękowała za spotkanie. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Przewodnicząca Kętrzyńskiej Społecznej 

Rady ds. Osób Niepełnosprawnych 

Ewa Maksymowicz 

 

 
 

 

Sporządziła Katarzyna Kopeć   


